

US UK Dear user Thank you for choosing REDRAGON product. To protect your rights and for better customer service, please read the following warranty rules carefully. 1. Within 18 months of purchase date, repair is guaranteed for failure due to electrical circuit problems. Other damages, such as disassembly, hard impacts, submersion into water, plugging into improper current or voltage, and damage caused by natural disasters such as fire, flood, or earthquake are not included. 2. Consumable parts (such as foot pads) and spare parts replacement are not included in our warranty.	OS support Windows XP/Vista/Win7/Win8/Win10/Win11 How to connect the keyboard with a computer Wired Connection 1. Slide the 2.4G/OFF/BT switch on bottom of keyboard to OFF. 2. Take out the USB A to USB Type C cable in the package and connect the keyboard with your computer. 3. The computer will recognize and configure the keyboard automatically. 4. The keyboard will be ready for use when the configuration is finished. 5. Once the keyboard is powered up, charging begins. The LED marked with M light s on red. It will turn to white when keyboard is fully recharged. 2.4G Wireless Connection 1. Slide the 2.4G/OFF/BT switch on bottom of keyboard to 2.4G. 2. Take out the nano USB receiver and plug it into an available USB port on your computer. The computer will recognize and configure the keyboard automatically. 3. The keyboard will be ready for use when the configuration is finished. 4. In some cases, you may need to pair the keyboard. Turn on the keyboard and press [FN1]+[2.4G] for about 3 seconds, the LED marked with M flashes in green, plug the USB receiver into any available USB port on your computer within 20 seconds. The keyboard will be paired automatically. Make sure the keyboard has enough power before doing so. 5. The indicator will flash when the battery is low. Please recharge the keyboard in time or it will turn off automatically soon. Bluetooth Connection 1. Slide the 2.4G/OFF/BT switch on bottom of keyboard to BT. 2. Press [FN1]+[BT1](or [BT2]/[BT3] for other Bluetooth devices), the LED marked with M flashes in blue (or cyan/magenta for the others)	3. Turn on Bluetooth and scan for available devices on your computer or smart phone. It will find "BT3.0KB or BT5.0 KB" device. Select it and it will connect automatically. Function Introduction 1. With standard USB and 2.4G/BT connections, the keyboard can be used on computers without any software or driver installation. 2. There are 20 backlight effects: 3. Commands of key combinations with [FN] key [FN+ESC]: ` ~ [FN+1]: F1 [FN+2]: F2 [FN+3]: F3 [FN+4]: F4 [FN+5]: F5 [FN+6]: F6 [FN+7]: F7 [FN+8]: F8 [FN+9]: F9 [FN+0]: F0 [FN] + [Win]: Disable or enable the [Win] key. [FN] + [Q]: Select Bluetooth device one (for Bluetooth connection). [FN] + [W]: Select Bluetooth device two (for Bluetooth connection). [FN] + [E]: Select Bluetooth device three (for Bluetooth connection). [FN] + [R]: Change to 2.4G wireless connection. Press and hold the [FN]+[4] for 3 seconds to pair the keyboard with its receiver. FN+P=PRTSC FN+{ [=HOME FN+)}]=END FN+;=:PGUP FN+`/=:PGDN FN+>=INSERT FN+/?=DELETE	4. Commands of key combinations with [FN2] key [FN2]+[F8]: Change backlight mode. There are 20 backlight effects. [FN2]+[F9]: Change back light color. [FN2] + [F10]: Turn On or Off the backlight. [FN2] + [F11]: Decrease the backlight brightness of the keyboard. [FN2] + [F12]: Increase the backlight brightness of the keyboard. [FN2] + [Z]: Slow down the running speed of backlight . [FN2] + [X]: Add up the running speed of backlight. FN2+*A/S/D/W*= ← / ↓ / → / ↑ FN2 + [CapsLK]: Set the keyboard to default setting. How to set the backlighting Press FN2+Backspace to get start setting, A W S D keys default in green color in the moment, Press FN2+Backspace again, CapsLK is flash in Red in the moment, press desired key for color setting, the single key color is Red/green/blue/yellow/purple/Cyan/white/OFF by each click, fix the color you want, press FN2+Backspace again to save setting, press FN2+8 to quit the setting mode. How to charge keyboard Find the USB A to USB type C cable in the packaging ,plug the keyboard and connect it with computer for charging, the LED indicator of keyboard will be turn to red. Remark: The LED indicator will be turn to red when keyboard is out of battery. Indicators on keyboard up of left *A" is for Capsals lock indication *M" is for connection mode indication Built-in Li-thion battery 1 unit	FAQ 1. If the keyboard doesn't respond, please check if the keyboards USB cable is correctly inserted into the corresponding USB port on the computer, or try another USB port on the computer. 2. If you spill liquid on the keyboard, please remove keyboards USB cable from the computer immediately. Wipe up excess liquid and put the keyboard in a warm place (for instance, under a lamp) to let the keyboard dry naturally before using again. BATTERY SAFETY GUIDELINES DO NOT replace the battery with a different model DO NOT use this product if the battery shows signs of damage including, but not limited to tearing, deformation, leakage, or the smell of electrolytic material. DO NOT touch the battery if material is leaking and seek immediate medical attention if any material comes into contact with your skin or eyes DO NOT expose the battery to liquid, heat sources, electricity (outside of the product itself), or other non-standard operating condition. DO NOT remove the battery except for proper disposal and recycling as required by local laws and regulations. DO NOT impact, bend, alter, disassemble, or otherwise damage the battery as the contents are volatile, hazardous, and can be harmful CAUTION: Failing to follow all safety guidelines may result product damage, explosion, fire, and/or electric shock	FCC Statement Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures: -- Reorient or relocate the receiving antenna. -- Increase the separation between the equipment and receiver. -- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. -- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

RU Уважаемый пользователь спасибо за выбор марки REDRAGON С целью защиты ваших прав и для более качественного обслуживания мы просим учитывать наши условия гарантии. 1. В течение гарантийного периода гарантия распространяется на устранение повреждений, вызванных проблемами в электрической цепи. Повреждения, произошедшие по вине человека, такие как разборка, жесткие удары, погружение в воду, подключение к цепи с ненормативным током или напряжением, а также ущерб, вызванный стихийными бедствиями, включая пожар, наводнение или землетрясение, в условия гарантии не включены. 2. Расходные детали (например, pedal для ног) и работы по замене запасных частей в гарантию не включены.	Поддержка операционных систем Windows XP/Vista/Win7/Win8/Win10/Win11 Как подключить клавиатуру к компьютеру Проводное подключение 1. Переведите переключатель 2.4G/OFF/BT на нижней панели клавиатуры в положение OFF (ВЫКЛ.). 2. Используя кабельный переходник USB/USB Type C, входящий в комплект поставки, подключите клавиатуру к компьютеру. 3. Компьютер выполнит распознавание и настройку устройства автоматически. 4. После завершения настройки клавиатура будет готова для использования. 5. После включения питания клавиатуры начинается ее зарядка. При этом светодиод, помеченный буквой M, будет гореть красным цветом. При полной зарядке клавиатуры цвет индикатора станет белым. Беспроводное подключение на частоте 2,4 ГГц 1. Переведите переключатель 2.4G/OFF/BT на нижней панели клавиатуры в положение 2.4G. 2. Подключите nano USB-ресивер, входящий в комплект поставки, в любой свободный USB-порт на компьютере. Компьютер выполнит распознавание и настройку устройства автоматически. 3. После завершения настройки клавиатура будет готова для использования. 4. В некоторых случаях может потребоваться выполнить сопряжение клавиатуры. Включите клавиатуру и нажмите [FN1]+[2.4G] в течение 3 секунд, светодиодный индикатор с буквой M начнет мигать зеленым цветом, подключите USB-ресивер к любому доступному USB-порту компьютера в течение 20 секунд. Сопряжение клавиатуры будет выполнено автоматически. Перед этим убедитесь, что клавиатура достаточно заряжена. 5. При низком заряде аккумулятора индикатор будет мигать. Зарядите клавиатуру заранее, иначе она может выключиться автоматически.	Подключение по Bluetooth 1. Переведите переключатель 2.4G/OFF/BT на нижней панели клавиатуры в положение BT. 2. Нажмите [FN1]+[BT1](или [BT2]/[BT3] для других устройств Bluetooth), индикатор с буквой M начнет мигать синим цветом (или голубым/пурпурным для других устройств). 3. Включите функцию Bluetooth и выполните поиск доступных устройств на компьютере или смартфоне. В результате поиска будет найдено устройство BT3.0KB или BT5.0 KB. Выберите это устройство, и подключение будет выполнено автоматически. Описание функций 1. Благодаря наличию стандартных интерфейсов USB, 2,4 ГГц/BT клавиатура подключается к компьютеру без установки какого-либо программного обеспечения или драйверов. 2. Имеется 20 эффектов подсветки: 3. Командные комбинации клавиш с использованием клавиши [FN] [FN+ESC]: ` ~ [FN+1]: F1 [FN+2]: F2 [FN+3]: F3 [FN+4]: F4 [FN+5]: F5 [FN+6]: F6 [FN+7]: F7 [FN+8]: F8 [FN+9]: F9 [FN+0]: F0 [FN] + [Win]: Отключить или включить клавишу [Win]: [FN] + [Q]: Выбрать Bluetooth-устройство 1 (для подключения по Bluetooth). [FN] + [W]: Выбрать Bluetooth-устройство 2 (для подключения по Bluetooth).	[FN] + [E]: Выбрать Bluetooth-устройство 3 (для подключения по Bluetooth). [FN] + [R]: Выполнить беспроводное подключение на частоте 2,4 ГГц. Нажмите и удерживайте [FN]+[4] в течение 3 секунд, чтобы выполнить сопряжение клавиатуры с ресивером. FN+P=PRTSC FN+{ [=HOME FN+)}]=END FN+;=:PGUP FN+`/=:PGDN FN+>=INSERT FN+/?=DELETE 4. Командные комбинации клавиш с использованием клавиши [Fn2] [Fn2]+ [F8]: Изменить режим подсветки. Всего имеется 20 эффектов подсветки. [Fn2]+ [F9]: Изменить цвет подсветки. [Fn2] + [F10]: Включить или выключить подсветку. [Fn2] + [F11]: Уменьшить яркость подсветки клавиатуры. [Fn2] + [F12]: Увеличить яркость подсветки клавиатуры. [Fn2] + [Z]: Уменьшить скорость перемещения подсветки. [Fn2] + [X]: Увеличить скорость перемещения подсветки. FN2+*A/S/D/W*=←/↓/→/↑ FN2 + [CapsLK]: Установить для клавиатуры значения по умолчанию. Настройка подсветки Нажмите [FN2]+[Backspace], чтобы начать настройку, клавиши с буквами AWSDD по умолчанию в данный момент выделены зеленым цветом, Нажмите [FN2]+[Backspace] еще раз, клавиша [CapsLK] мигнет красным, нажмите нужную клавишу для настройки цвета. При каждом нажатии клавиши цвет будет меняться следующим образом – красный/зеленый/синий/желтый/фиолетовый/голубой/белый/ВЫКЛ. Выберите желаемый цвет, нажмите [FN2]+[Backspace] еще раз, чтобы сохранить настройку, затем нажмите [FN2]+[8], чтобы выйти из режима настройки.	Как зарядить клавиатуру Используя кабель переходник USB A/USB Type C, входящий в комплект поставки, подключите клавиатуру к компьютеру для зарядки, светодиодный индикатор клавиатуры загорится красным. Замечание: Если клавиатура разряжена, светодиодный индикатор клавиатуры будет гореть красным цветом. Индикаторы на клавиатуре сверху слева *A* – индикация блокировки CapsLock *M* – индикация режима подключения. Встроенный литий-ионный аккумулятор – 1 шт Часто задаваемые вопросы 1. Если клавиатура не отвечает, убедитесь, что ее USB-разъем надежно вставлен в соответствующий USB-порт компьютера, или попробуйте вставить USB-разъем в другой порт компьютера. 2. При протитии жидкости на клавиатуру, немедленно отсоедините ее USB-разъем от компьютера. Сотрите жидкость и, прежде чем использовать вновь, поместите клавиатуру в теплое место, например, под лампу, чтобы она просохла естественным образом.	REDRAGON FIZZ PRO 3 MODES MECHANICAL GAMING KEYBOARD Mechanical Gaming Keyboard User manual

封面

型号	红龙K616-RGB/8559		备注： 尺寸：100x100mm 材质：80g书写纸 印刷：单黑色双面印刷					EasternTimes Tech	
名称	说明书								
日期	2024-7-26								
页码	1 OF 1		文件编号						
绘图	雷国建	审核	香敏琪	核准				版本	A.1